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RM.0002.2.2025 

PROTOKÓŁ Nr XIII/2025 

XIII sesji Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn w dniu 24 marca 2025 r. 

___________________________________________________________________________ 

Dnia 24 marca 2025r. w sali konferencyjnej Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury przy ulicy 

Poznańskiej 33, odbyła się XIII SESJA Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn. 

Obrady trwały od godziny 14.11 do godziny 16.37. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Bilski 

2. Szymon Frąckowiak 

3. Piotr Hojeński 

4. Tymoteusz Hossa 

5. Beata Jankowiak 

6. Michał Klapczyński 

7. Beata Knopkiewicz 

8. Piotr Kotarski 

9. Marek Kowalski 

10. Przemysław Kubiak 

11. Jakub Łabędzki 

12. Szymon Nadolny 

13. Dawid Pałka 

14. Mikołaj Stasinski 

 

Nieobecni :  

1. Honorata Szak – nieobecność usprawiedliwiona u Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Komisji rolnictwa, bezpieczeństwa i działalności gospodarczej Pan Szymon 

Frąckowiak – usprawiedliwił u Przewodniczącego Rady Miejskiej dziesięciominutowe spóźnienie 

na obrady sesji.  

 

Listy obecności stanowią załącznik numer 1 do niniejszego protokołu  
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1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn Pan Marek Kowalski powitał na trzynastej 

sesji Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn Burmistrza Gminy Kostrzyn Pana Szymona Matyska, 

Zastępcę Burmistrza Pana Waldemara Biskupskiego, Skarbnika Gminy Kostrzyn Panią Magdalenę 

Rakszawską, Mecenasa Pawła Pieczyńskiego oraz Komendanta Policji Pana Pawła Otto, Radnych 

Rady Miejskiej  Gminy Kostrzyn, sołtysów Gminy Kostrzyn, kierowników i dyrektorów jednostek 

organizacyjnych gminy Kostrzyn, oraz wszystkich którzy śledzą obrady sesji za pośrednictwem 

Internetu.  

Pan Marek Kowalski – Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn otworzył obrady              

XIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn i stwierdził, że w sesji na ogólna liczbę 15 radnych 

udział bierze – 13 Radnych, (radny Szymon Frąckowiak usprawiedliwił swoje spóźnienie) wobec 

tego rada Miejska Gminy Kostrzyn może obradować i podejmować prawomocne uchwały.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn Pan Marek Kowalski poprosił Burmistrza 

Gminy Kostrzyn Panna Szymona Matyska o przedstawienie oraz wprowadzenie nowego Prezesa 

Zarządu Zakładu Komunalnego w Kostrzynie  spółka z o. o. w organizacji. Następnie głos zajął 

Pan Bartosz Wieliński – Prezes Zarządu po krótce przedstawiając początkową sytuację i wstępne 

plany rozwoju Spółki.  

Odczytanie porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Marek Kowalski, Przemysław Kubiak, 

Jakub Łabędzki, Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 

Protokół został przyjęty i podpisany.   

 

3. Przedstawienie i głosowanie projektów uchwał w sprawie: 

 1) zmian w Budżecie Gminy Kostrzyn na rok 2025 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Kostrzyn Pani Magdalena Rakszawska. Następnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn poprosił Przewodniczących Komisji stałych         

o przedstawienie wyników głosowań nad projektem uchwały, które były omawiane                               

na posiedzeniach komisji w dniu 17.03.2025r.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Łabędzki                - Radny Gminy Kostrzyn 

- Magdalena Rakszawska    -Skarbnik Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

-Jakub Łabędzki  

- Szymon Matysek             - Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Piotr Hojeński                  -Przewodniczący Komisji budżetu, środowiska i spraw komunalnych  

- Paulina Bankiewcz          - Kierownik Wydziału Oświaty ((Ad Vocem) 

- Piotr Hojeński  

- Szymon Matysek 

- Ewa Matuszewska           - Dyrektor SP1 Kostrzyn 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w Budżecie Gminy Kostrzyn na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Marek Kowalski, Przemysław Kubiak, 

Jakub Łabędzki, Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 

Załącznik nr 2 do niniejszego protokołu Uchwała nr XIII/115/2025 

 

2) zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kostrzyn na lata 2025-2041r. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Kostrzyn Pani Magdalena Rakszawska. Następnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn poprosił Przewodniczących Komisji stałych         

o przedstawienie wyników głosowań nad projektem uchwały, które były omawiane                               

na posiedzeniach komisji w dniu 17.03.2025r.  

Głosowano w sprawie: 

zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kostrzyn na lata 2025-20241r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Marek Kowalski, Przemysław Kubiak, 

Jakub Łabędzki, Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 

Załącznik nr 3 do niniejszego protokołu Uchwała nr XIII/116/2025 

3) zatwierdzenia Sołeckich Strategii Rozwoju dla sołectw Skałowo, Drzązgowo, Sanniki      

oraz wsi Siekierki Wielkie i Siekierki Małe, wsi Siedlec i Antonin, wsi Wiktorowo i Rujsca 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Kostrzyn Pani Magdalena Rakszawska. Następnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn poprosił Przewodniczącego Komisji rolnictwa, 

bezpieczeństwa i działalności gospodarczej  o przedstawienie wyników głosowań nad projektem 

uchwały, które były omawiane na posiedzeniu komisji w dniu 17.03.2025r.  
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Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckich Strategii Rozwoju dla sołectw Skałowo, Drzązgowo, Sanniki oraz wsi 

Siekierki Wielkie i Siekierki Małe, wsi Siedlec i Antonin, wsi Wiktorowo i Rujsca 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Marek Kowalski, Przemysław Kubiak, 

Jakub Łabędzki, Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 

Załącznik nr 4 do niniejszego protokołu Uchwała nr XIII/117/2025 

4) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kostrzyn w 2025 roku” 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dominika Skrzypczak – Kierownik Wydziału Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn poprosił 

Przewodniczącego Komisji budżetu, środowiska i spraw komunalnych o przedstawienie wyników 

głosowań nad projektem uchwały, które były omawiane na posiedzeniu komisji w dniu 

17.03.2025r.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Szymon Nadolny - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn  

- Dominika Skrzypczak – Kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi                  

  (Ad Vocem) 

- Szymon Nadolny  

- Jakub Łabędzki – Radny Gminy Kostrzyn 

- Dominika Skrzypczak - (Ad Vocem). 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kostrzyn w 2025 roku” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Marek Kowalski, Przemysław Kubiak, 

Jakub Łabędzki, Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 

Załącznik nr 5 do niniejszego protokołu Uchwała nr XIII/118/2025 

5) przejęcia od Powiatu Poznańskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną 

drogą powiatową nr 2445P na odcinku Siedlec-Gułtowy. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Gminy Kostrzyn Pan Szymon Matysek. Następnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn poprosił Przewodniczących Komisji stałych         

o przedstawienie wyników głosowań nad projektem uchwały, które były omawiane                               

na posiedzeniach komisji w dniu 17.03.2025r.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mikołaj Stasinski 

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn  (Ad Vocem) 

 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą 

powiatową nr 2445P na odcinku Siedlec-Gułtowy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

7 
 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Marek Kowalski, Przemysław Kubiak, 

Jakub Łabędzki, Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 

Załącznik nr 6 do niniejszego protokołu Uchwała nr XIII/119/2025 

6) zmiany uchwały Nr LXX/642/2023 Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn z dnia 30 listopada 

2023 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i przedszkoli niepublicznych 

oraz publicznych prowadzonych przez inny niż jednostka samorządu terytorialnego organ 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej 

dotacji. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Paulina Bankiewicz – Kierownik Wydziału Oświaty. Następnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn poprosił Przewodniczącą Komisji oświaty, 

kultury, sportu i zdrowia o przedstawienie wyników głosowań nad projektem uchwały, które były 

omawiane na posiedzeniu komisji w dniu 17.03.2025r.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXX/642/2023 Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn z dnia 30 listopada 2023 r.     

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i przedszkoli niepublicznych oraz 

publicznych prowadzonych przez inny niż jednostka samorządu terytorialnego organ oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Marek Kowalski, Przemysław Kubiak, 

Jakub Łabędzki, Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 

Załącznik nr 7 do niniejszego protokołu Uchwała nr XIII/120/2025 

7) przeprowadzenia na terenie gminy Kostrzyn konsultacji społecznych w sprawie Budżetu 

Obywatelskiego Gminy Kostrzyn na rok 2026. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Paulina Bankiewicz – Kierownik Wydziału Oświaty. Następnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn poprosił Przewodniczących Komisji stałych         

o przedstawienie wyników głosowań nad projektem uchwały, które były omawiane                               

na posiedzeniach komisji w dniu 17.03.2025r.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Łabędzki – Radny Gminy Kosytrzyn 

- Paulina Bankiewicz – Kierownik Wydziału Oświaty (Ad Vocem) 

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn  

 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia na terenie gminy Kostrzyn konsultacji społecznych w sprawie Budżetu 

Obywatelskiego Gminy Kostrzyn na rok 2026 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Przemysław Kubiak, Jakub Łabędzki, 

Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (1) 

Marek Kowalski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 
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Załącznik nr 8 do niniejszego protokołu Uchwała nr XIII/121/2025 

8) zmiany uchwały nr XI/90/2019 Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn z dnia 8 lipca 2019 r.             

w  sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Kostrzyn Pani Magdalena Rakszawska. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Szymon Frąckowiak - Przewodniczący Komisji rolnictwa, bezpieczeństwa i działalności   

  gospodarczej  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XI/90/2019 Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn z dnia 8 lipca 2019 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bilski, Szymon Frąckowiak, Piotr Hojeński, Tymoteusz Hossa, Beata Jankowiak, 

Michał Klapczyński, Beata Knopkiewicz, Piotr Kotarski, Marek Kowalski, Przemysław Kubiak, 

Jakub Łabędzki, Szymon Nadolny, Dawid Pałka, Mikołaj Stasinski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Honorata Szak 

Załącznik nr 9 do niniejszego protokołu Uchwała nr XIII/122/2025 

4. Informacja Burmistrza Gminy Kostrzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Gminy Kostrzyn Pan Szymon Matysek – poinformował o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 
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5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn Pan Marek Kowalski przedstawił sprawozdanie 

z okresu międzysesyjnego. Następnie głos zabrali Wiceprzewodniczący rady Miejskiej Gminy 

Kostrzyn oraz Przewodniczący Komisji stałych przedstawiając prace komisji stałych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

6. Wnioski i interpelacje Radnych, sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Paulina Bankiewicz – Kierownik Wydziału Oświaty –  uzupełnienie wyjaśnień kwestii programu    

  „posiłek w szkole i w domu”.   

- Arkadiusz Bilski – Radny Gminy Kostrzyn – zapytanie dotyczące kwestii realizowanych ofert  

  przetargowych zamieszczonych na stronie BIP Kostrzyn. 

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Szymon Nadolny - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn  - poruszono kwestie  

  bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych w miejscowości Iwno 

- Daniel Lewicki –    Kierownik Wydziału Rozwoju Gminy (Ad Vocem) 

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Szymon Nadolny  -Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Mikołaj Stasinski-  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny złożył podziękowania  

  dotyczące doświetlenia ulicy Konopnickiej. Pan Radny zadał pytanie kiedy czy nastąpi    

   uroczyste otwarcie wiatraka Koźlaka w Czerlejnie.  

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Waldemar Biskupski – Zastępca Burmistrza Gminy Kostrzyn (Ad Vocem)  

- Michał Klapczyński – Radny Gminy Kostrzyn – poruszono kwestię bezpieczeństwa przy ulicy  

   szkolnej w Siekierkach Wielkich  

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Beata Knopkiewicz -  Przewodnicząca Komisji oświaty, kultury, sportu i zdrowia – poruszono  

  kwestie oświetlenia ulicy Lipowej w Trzeku. 

- Daniel Lewicki –    Kierownik Wydziału Rozwoju Gminy (Ad Vocem) 

- Szymon Frąckowiak -Przewodniczący Komisji rolnictwa, bezpieczeństwa i działalności  

  gospodarczej – poruszono kwestie oświetlenia drogi gminnej w okolicach miejscowości  

  Buszkówiec. 

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Jakub Łabędzki – Radny Gminy Kostrzyn -  poruszono kwestie na jakim etapie realizacji jest     

  modernizacja sieć wodociągowej na ulicy Wieniawskiego. Ponadto Radny zapytał na o kwestie   

  przebudowy ulicy Półwiejskiej oraz zapytanie dotyczące na jakim etapie realizacji jest  
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  projektowanie nowego układu drogowego ulicy Wieniawskiego, Poznańskiej a Warszawskiej. 

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Dawid Pałka – Radny Gminy Kostrzyn. Poruszona została kwestia uszkodzenia ogranicznika  

  prędkości w miejscowości Brzeźno. Radny poruszył także temat boiska w Brzeźnie -oświetlenia  

   oraz miejsc parkingowych oraz kwestie łuku drogi w Siedleczku.  

- Daniel Lewicki  -  Kierownik Wydziału Rozwoju Gminy (Ad Vocem) 

- Szymon Matysek  - Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Piotr Hojeński - Przewodniczący Komisji budżetu, środowiska i spraw komunalnych poruszona  

  została kwestia konferencji, która odbędzie się  dnia 11 kwietnia w Bibliotece w Kostrzynie.  

  Ponadto poruszono kwestie monitoringu.   

 -Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Przemysław Kubiak – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn – podziękowania   

  za wykonanie oświetlenie na wysokości ulicy Klonowej w  Kostrzynie.  

-Tymoteusz Hossa – Radny Gminy Kostrzyn – podziękowania za realizacje sieci kanalizacji na  

  terenie Siekierek Wielkich. Poruszono także kwestie ubytków w asfalcie na terenie Siekierek  

  Małych, zapytanie dotyczące obwodnicy przy Siekierkach Wielkich.  Wyrażono także    

  podziękowania za zorganizowanie biegu „słodka mila”. Radny zadał zapytanie dotyczące  

  powstającego punktu selektywnego zbiórki odpadów w Czerlejnie. 

- Daniel Lewicki –    Kierownik Wydziału Rozwoju Gminy (Ad Vocem) 

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Dominika Skrzypczak – Kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi. 

  (Ad Vocem) 

- Piotr Kotarski – Radny Gminy Kostrzyn – zapytanie dotyczące dokończenia nakładki na terenie    

  Sokolniki Drzązgowskie. 

-Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Beata Jankowiak - Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji – poruszona została  

  kwestia kontroli dróg pożarowych oraz kwestie poszczególnych ulic na terenie Kostrzyn. 

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Daniel Lewicki - Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Dawid Pałka – Radny Gminy Kostrzyn – poruszył kwestie równiarki na terenie Siedleczka.  

- Daniel Lewicki –    Kierownik Wydziału Rozwoju Gminy (Ad Vocem) 

- Beata Knopkiewicz - Przewodnicząca Komisji oświaty, kultury, sportu i zdrowia  -  

   podziękowania dla Radnego Powiatowego Pana Łukasza Szała dot. trasy Czerlejno – Trzek.   

   Poruszono także zapytania dotyczące tego rejonu. Pani Przewodnicząca korzystając z okazji  

   zapowiedziała i równocześnie zaprosiła mieszkańców na obchody z okazji dnia 03 maja.  

- Szymon Nadolny – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Kostrzyn – poruszono kwestie  

   ruchu ulicy Kilińskiego oraz Wieniawskiego.  

- Szymon Matysek – Burmistrz Gminy Kostrzyn (Ad Vocem) 

- Daniel Lewicki - Kierownik Wydziału Rozwoju Gminy (Ad Vocem) 
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7. Zamknięcie sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Kowalski na tym zakończył XIII sesje rady Miejskiej 

Gminy Kostrzyn o godzinie 16.37. 

 

       Protokolant                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/Natalia Jabkiewicz                                                                         Gminy  Kostrzyn 

                                                                                               /-/Marek Kowalski 

  

 

Z utrwalonym przebiegiem sesji Rady Gminy Miejskiej Kostrzyn (zgodnie z art. 20 ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, Dz. U. z 2024r. poz. 609 i 721) można zapoznać się 

na stronie: 

https://kostrzyn.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady 

 

https://kostrzyn.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady

